

麗豪航天城酒店



環保綠色會議計劃

麗豪航天城酒店位於香港國際機場SKYCITY航天城,與博覽館站(步行2分鐘)、亞洲國際博覽館及11 SKIES直接 相連,鄰近香港國際機場一號客運大樓及海天客運碼頭,無論是本地或是國際企業,均是舉行會議的理想地方。

跟上綠色潮流,一同為環保出一分力!麗豪航天城酒店推出「環保綠色會議計劃」,每位港幣828元起。 會議計劃由午餐、咖啡茶敘、設備等都以環保及健康為主,會議場地更提供環保回收箱回收紙張及廢物, 減緩環境污染。

凡20位或以上預訂,即可享以下優惠,締造綠色商機!

全日會議優惠:每位港幣968元

半日會議優惠:每位港幣828元

優惠包括:

- 在指定時段免費享用綠色主題會議廳
- 選擇酒店餐廳享用綠色環保午餐
- 享用以本地出產食材製作之綠色環保或健康 為主題的上午及下午茶點(半天會議包含一個 咖啡茶點)
- 使用會議文儀用品及設備如電子白板、互動 電視屏、環保筆記紙、投影機及螢幕、演講台、 揚聲器
- · 以優惠價享用 LED 電視牆
- · 免費享用5G寬頻網絡及Wi-Fi 6
- 免費使用5樓平台花園及頂層天際平台, 進行休會期間的咖啡茶敘

預訂及查詢,請聯絡宴會統籌部。



條款及細則:

- 優惠期至 2025年12月31日,價目須另加一服務費及政府稅(如適用)
- 優惠適用於至少20位或以上預訂
- 以上優惠不可與其他優惠同時使用,麗豪航天城酒店保留修改上述會議優惠之權利而毋須另行通知
- 如有任何爭議,麗豪航天城酒店保留一切最終決定權

○ 香港赤鱲角香港國際機場航展道8號

+852 3556 3288

+852 3556 3299

skycity.regala-hotels.com

立即預訂







Green Meeting Packages

Situated in SKYCITY of Hong Kong International Airport and directly connected to AsiaWorld-Expo (2-min walk), 11 SKIES and Hong Kong International Airport. Regala Regala Skycity Hotel is an ideal place for both local or international companies to arrange meeting with colleagues.

Step into the trend of eco-friendly! The hotel is delighted to present Green Meeting Packages at HK\$828 up per person. Enjoy below environmentally-friendly privileges from luncheon, coffee breaks and more facilities by booking with minimum of 20 persons.

Full Day Meeting Package - HK\$968 per person

Half Day Meeting Package - HK\$828 per person

Privileges:

- Usage of meeting venue with Green Themed Meeting room setting
- Green Luncheon at designated restaurant
- Morning and afternoon "Green" or "Healthy" themed coffee breaks with low-carbon refreshment (One coffee break for half day meeting package)
- Meeting stationary such as electronic white board, interactive electronic panel, electronic flip chart and recycled writing pads
- Usage of audio-visual equipment including LCD projector, screen, wireless microphones, digital signage
- Usage of built-in LED wall at special rate
- Complimentary 5G & Wi-Fi 6 broadband internet access
- Usage of Terrace on the 5th and Sky Deck for coffee breaks

For reservations and further information, please contact Events Sales Team.

+852 3556 3233

events@skycity.regala-hotels.com

Terms and Conditions:

- All prices are valid until 31 December 2025 and subject to 10% service charge
- · A minimum guarantee of 20 persons is required
- This offer cannot be used in conjunction with other offers and privileges
- The offer is subject to change without prior notice
- · Regala Skycity Hotel reserves the right of final decision in case of any dispute

S Airport Expo Boulevard, Hong Kong International Airport, Chek Lap Kok, Hong Kong +852 3556 3288 +852 3556 3299 skycity.regala-hotels.com

Book Now

